



Focus /特別关注



₹ ASE 意大利纺织机械制造商协会

Association of Italian Textile Machinery Manufacturers, ACIMIT

本届ITMA ASIA+CITME 2025将于10月28 — 31日在新加坡举行,这是亚洲最重要的纺织机械展览会之一。对于参展的纺织机械制造商而言,本届展会与历届展会相同,都是全球性展示平台。新加坡作为国际性枢纽,将吸引来自东南亚各地的观众,为参展商提供更多商机。

在本次展会上,观众将领略到意大利纺织机械处于行业领先地位的高品质和技术水平:300家制造商共有1.2万余名员工,生产的机械价值达21亿欧元,其中86%的设备出口到全球100多个国家和地区。

意大利纺织机械行业成功的关键一直是传承和创新。数百年的传统积淀使意大利在纺织材料工艺方面脱颖而出,随着时间的推移,基于创造力、质量和创新解决方案,意大利纺机行业不断精进相关技能和专业知识,确立了全球领先地位。另一方面,通过持续的创新研发,使得意大利传统得以巩固,研发活动始终与客户紧密合作,尤其是在可持续性、自动化和数字化等纺织行业的热点领域。

约100家意大利参展商将在新加坡向观众展示最新的创新成果。意大利纺织机械行业长期以来一直是亚洲纺织品制造商的合作伙伴,意大利纺机出口额约占亚洲海外纺机设备进口总额的40%以上。亚洲纺织企业希望保持市场竞争力,推动可持续发展和自身工艺流程的数字化。在此背景下,意大利纺机制造商有望在本次展会中深化作为亚洲纺织企业合作伙伴的地位。

The next edition of ITMA ASIA + CITME, Asia's most prominent textile machinery exhibition, will be held in Singapore from 28 to 31 October. The 2025 edition will be, as the previous ones, a global showcase for all textile machinery manufacturers who will exhibit. Singapore is a hub that will attract visitors from all over Southeast Asia, expanding business opportunities for exhibitors.

At ITMA ASIA + CITME visitors will get a look at the high quality and technological level of Italian textile machinery. Our textile machinery industry is a leader: 300 manufacturers employing over 12 000 people, producing machinery for a value of 2.1 billion euros, fully 86% of which are exported to over 100 countries.

The keys to the success of Italian textile machinery industry have always been tradition and innovation. A centuries-old tradition that has allowed our Country to stand out in the workmanship of textile materials, developing the skills and expertise

over time to establish a global leadership, based on creativity, quality and innovative solutions. Innovation, on the other hand, consolidates Italian tradition through ongoing research and development activity, always carried out in close collaboration with customers, especially on hot topics in the textile sector such as sustainability, automation and digitalization.

In Singapore, about 100 Italian exhibitors will be eager to show visitors their latest innovations. Italian textile machinery industry has long been partners with Asian textile manufacturers. Indeed, our manufacturers export over 40% of total foreign sales in this area. At ITMA ASIA + CITME Singapore there will be an opportunity to strengthen the position of Italian manufacturers as right partners for Asian textile companies who want to keep being competitive, pushing on sustainability and digitalization of their own production process.



Giorgio Calculli 意大利纺织机械制造商协会董事总经理